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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hányan nem adatták be maguknak a második oltást?"

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyarországon meghaladja a 3 milliót a beoltottak száma, ami egy remek hír, hiszen az oltás az 
egyetlen eszköz arra, hogy visszakapjuk a korábbi, normális életünket, hogy ne kelljen naponta több
száz honfitársunkat elveszteni. Ez a kulcsa annak, hogy újra láthassunk szeretteinket anélkül, hogy 
azon aggódunk, hogy megfertőzzük-e őket.

Éppen ezért fontos az oltásokba vetett bizalom, amelyet a tiszta, egyértelmű, tényeken és adatokon 
alapuló kommunikációval lehet megteremteni. Éppen ezért volna fontos látni, hogy hány olyan 
magyar van, aki bár az első oltást megkapta, a másodikat nem adatta be magának, pedig lehetősége 
lett volna rá. Fontos volna tudni azt is, hogy mi erre a protokoll.

Fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter Urat:

1) Hányan vannak, akik az első oltást megkapták, de a második oltást nem kérték?

2) Mi ennek a következménye az oltottra nézve?

3) Mi a protokoll erre a helyzetre?


